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¤ Årsmöte för verksamhetsåret 2024 är Söndag 9 mars 2025 kl. 15.00 i Folkets Hus Hällefors. 
¤ Efter verksamhetsberättelsen kommer några nyheter för 2025. 
 

Verksamhetsberättelse 2024  
 
Styrelse. 
Ordförande: Inge Samuelsson, vice ordf: Håkan Bergkvist. 
Kassör: Carina Kvarnström.  
Sekreterare: Bo Larsson. 
Ledamöter: Sten Herou, Sten Walegren, Mikael Zander, Kristina Ahlstad,  
Suppleanter: Kjell Larsson, Christer Rådström, Leena Zander, Leif Kuhlin, Eilert Johansson. 
Administratör: Inger Larsson.  
Valberedning: Nils Hultman, Rolf Gustavsson, Gunde Persson. 
Säsongsanställd: Lennart Tedenbring. 100% perioden  8.4 - 31.10 2024. 
 
Mötesverksamhet och administration. 
Förutom årsmötet i mars har styrelsen haft 11 protokollförda styrelsemöten.   
Julbord 5 november för drygt 40 personer på Restaurang Silvergrytan/Pihlskolan Hällefors som tack 
till alla aktiva som på olika sätt hjälpt till i föreningen.   
 
Årsavgift 2024 
Medlemsavgift 500 kr. Ingen förändring för 2025. 
 
Fiskekort.     
142 årskort ädelfiskvatten för medlemmar sålda.   
Försäljning via iFiske har fungerat bra och totalt har ca 2.000 dygnskort sålts, blandat 
ädelfiske/vitfiske. Till detta även ett stort antal via våra kortlådor och återförsäljare.    
 
Ädelfiskvatten och utsättning av regnbåge 2024. 
Gustava Lax har levererat tot. 6.394 kg. regnbåge.  
Till detta även utsättning av 150 kg röding fördelade till Yxtjärn, Mettjärn och Högborntjärn samt  
250 kg öring till Yxtjärn, Mettjärn Lilla Sandsjön och Högborntjärn 
Utsättning av regnbåge har skett varje vecka för att klara transporten med vår lastbil.  
 
Kotjärn: Nya spänger utlagda. 
Bergtjärn: Långbryggan åtgärdad med nya bräder. 
Notbindaren: Bryggan vid pallkojan upphöjd och nya bräder. Röjt och sågat upp träd runt tjärnen. 
Högborn: Röjt träd och sly på västra sidan. 
 
Omfattande ideellt arbete har utförts vid utsättning och arbeten vid nämnda tjärnar. Detta arbete är 
ovärderligt för föreningen. 
 
I projekt Sävälven är handlingarna inlämnade till domstol för godkännande och vi väntar på 
klartecken. (Se vidare nedan under Nyheter för 2025). 
 
I södra delen av Halvarsnoren har Limmingsbäcken restaurerats vilket är positivt för både musslor och 
öringar. 
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Uthyrningsfisket.  
Bergtjärn uthyrd 21 ggr och Kotjärn 19 ggr. 
 
Brunnshytteöring.  
Tillsyn och rapportering har gjorts, enl. avtal med länsstyrelsen under perioden v42 - v49.  
Kontroll av vattentemperatur/flöde och förekomst av lekande öring.  
 
Vitfiske.  
Kräftfiske för medlemmar har bedrivits i Lundsfjärden, Torrvarpen, Nätsjön, Gränsjön och Norrelgen. 
Lundsfjärden har det bästa beståndet och har haft merparten av fisket. 
Totalt 54 uthyrningar där fångsten blev i runda tal mellan 80-100 st/tillfälle. 
 
Trollingkort.    
Trollingkort ingår i medlemsavgiften. Max 8 spön. 
För icke medlem 300 kr/dygn där endast betalning med swish gäller. Max 8 spön. 
 
Fisketillsyn. 
Under året har det utförts tillsyn enligt schema av våra 36 tillsynsmän, både i södra och norra delen av 
vårt område. Några incidenter vid södra delen där det har använts för många spön.  
Varningar har getts till dessa personer. 
Ett möte för samtliga tillsynsmän kommer att ske under vintern 2025 för att förtydliga regler och hur 
man går vidare med ev. anmälan till polismyndigheten.  
Sammantaget har tillsynen fungerat bra.  
 
Vattenprovtagning.  
Hällefors fiskevårdsförening utför på uppdrag av Länsstyrelsen provtagning av våra vatten.   
Vattenkvalitén är tillfredställande. En absolut förutsättning är dock att kalkning utförs.   
För 2025 kommer provtagning att tas på våren v17 och hösten v43.  
 
Årsmöte 2025. 
Årsmöte för verksamhetsåret 2024 är Söndag 9 mars kl. 15.00 i Folkets Hus Hällefors. 
Motioner skall vara inlämnade till styrelsen senast 8 dagar före årsmötet. 
 
Medlemsantal: 
Totalt 685 betalande medlemmar.  
 
Uthyrning av båt.  
Endast Yxtjärn – via OK/Q8 i Hällefors. 
 
Slutord.  
Antalet medlemmar minskar och vår bedömning är att det kommer att fortsätta då föreningen finns i 
ett område med klart vikande befolkningsunderlag. 
Däremot har vi en hög försäljning av dygnskort /årskort och många återkommande besökare från 
Mellansverige som balanserar den minskande inkomsten från medlemsavgiften.   
 
Vi fortsätter vårt arbete med att erbjuda bra fiskevatten och att och hålla rent och snyggt vid våra P/T 
vatten. Nöjda fiskebesökare är vår bästa reklam. 
Upplevelsen av vår natur kombinerat med ett bra fiske är ett starkt varumärke i detta sammanhang. 
 
 
HÄLLEFORS FISKEVÅRDSFÖRENING 
Styrelsen 
Inge Samuelsson/ordf. 


